
在南通实习申请表

Application Form for Internship in Nantong

本人姓名___________________（护照名字）,性别_________,国籍__________,护照号_________________,年级______,学号_______,专业________,邮箱号码是________________________。

I__________________________(passport name), gender________________, nationality________, passport No.____________________, Batch______，Student ID No._______________, majoring in________, Email address________________.
本人申请2025年6月在南通实习。本人郑重承诺：

I apply for Internship in Nantong in June 2025. I solemnly promise that:
本人将按照南通大学要求及时提供实习申请材料，若提供的材料不合格，南通大学将取消我在南通实习的申请，我自愿承担可能造成的后果。

I shall provide internship application documents on time as required by Nantong university. If the document I provide is unqualified, I shall be disqualified from applying for internship in Nantong by Nantong university and shall bear all the possible consequences by myself.
本人提供的所有材料（所有的证书和缴费凭证等）真实有效。若有弄虚作假行为，本人自愿承担一切责任和后果，包括取消实习资格、入境后不能获得签证延期、退学或开除学籍等；

All the documents I provide (including all the certificates and the proof of payment etc.) are true and valid. In case of fraud, I shall bear all the responsibilities and consequences by myself, including the cancellation of my qualification for internship, not getting visa extension after entering China, withdrawal or academic dismissal, etc.

若我获得在南通实习的资格，我保证在在学校规定时间之前交清实习费和保险费，并自愿承担在南通实习所产生的一切费用和校外租房费用。

    If I obtain the qualification for doing internship in Nantong, I promise to clear my internship fee and insurance fee before the required deadline and am willing to bear all the cost and rent for off-campus accommodation during my internship in Nantong. 
本人将无条件尊重并严格遵守中国的法律法规、南通大学校规校纪和实习单位的各项规章制度。

I shall respect and strictly abide by Chinese laws and the disciplines and regulations of Nantong university and of the internship unit unconditionally.
本人保证不非法打工，不非法滞留，认真实习，争取按期毕业并获得学位。

I promise I shall not work illegally outside, never commit illegal stay in China. I shall study hard, try to graduate and obtain my degree on time. 
本人若违反以上规定，自愿承担一切责任和后果，包括取消实习资格，不能获得签证延期并按要求离境，不得再申请回南通大学实习！
If I break the above regulations, I am willing to take all the responsibilities and consequences, including the cancellation of my internship qualification, not getting visa extension, leaving China within a time limit and never be allowed to apply for internship in Nantong university!
        申请人签字：

                                       申请时间：

Signature of Applicant:

             Date:
